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Dit verslag is voor periode tussen de twee ALV’s, dus van oktober van 2022  tot heden.  

Het aantal gehouden vergaderingen was als volgt. 

1 ALV ter voorbereiding op de verkiezingen, 5 bestuursvergaderingen,  een aantal vergaderingen van 

het Dagelijks Bestuur, en geen bestuur-fractievergaderingen. Een vertegenwoordiger van het bestuur 

heeft 1 keer de ledenraad van de OSF bezocht.  

Lokaal-Limburg on Tour was in Sittard bij het Fortuna stadion. Het was een interessante en goede 

bijeenkomst. Ook de informatie over Fortuna en een bezoek aan het museum werden gewaardeerd. 

Een volgende is nog niet gepland, maar we zullen zeker weer van ons laten horen. 

In aanloop naar de verkiezingen zijn de afgelopen periode een aantal acties gepland en uitgevoerd.  

ER is een werkgroep actief geweest voor het samenstellen van de lijst en het bestuur heeft de 

lijsttrekkers gekozen. Vanuit het bestuur is ook de lijstopbouw in de beide districten met de 

gemeente afgestemd en geaccordeerd. Ook was al ruimte gereserveerd voor reclame op de 

achterkant van streekbussen door de hele provincie voor de Provinciale Staten verkiezingen in 2023. 

Hierover is gecommuniceerd waarom dit niet de afgesproken periode zichtbaar is geweest. Over wat 

dat betekent voor onze middelen laat ik graag de verwoording over aan voorzitter en 

penningmeester.  Er is fors geïnvesteerd in promoties voor de verkiezingen. 

Via de OPNL hebben we een partytent gekregen, deze heeft de opdruk van Lokaal-Limburg. Deze 

tent van 3 x 6 meter is beschikbaar om uit te lenen aan onze leden. Hiervan is nog geen gebruik 

gemaakt 

Het wetenschappelijk bureau van OPNL heeft een boekenreeks gemaakt van 13 delen die op verzoek 

naar leden en belangstellenden opgestuurd worden. Onderwerpen zijn actuele politieke thema’s 

zoals: Zonne-energie, wind-energie, het basis-inkomen, maar ook de ondersteuningsbehoefte van 

lokale politieke partijen. Er zijn circa 25 boekjes verstuurd door de hele provincie. Door ze ook bij de 

bijeenkomsten aan te bieden zijn inmiddels veel leden voorzien van deze exemplaren 

Ons ledenaantal is afgelopen jaar weer gegroeid. Momenteel hebben we 18 partijen die lid zijn en 30 

individuele leden.  Daarnaast lopen er nu nog diverse gesprekken met partijen verdeeld over de 

provincie.   

Met de geweldige uitslag van de waterschapsverkiezing alsmede de voortzetting van 2 statenleden is 

het een productief en positief politiek jaar. We zijn ondanks de giga impact van de BBB een constante 

partij gebleken. 


